
 
                                                                 

MILETÍN  
  nám. Karla Jaromíra Erbena č.p 99

  507 71, e-mail:nosek@miletin.cz 

č.j.  529/2013                                       Zpracoval : Nosek M.           Dne: 5.9. 2013

Věc :  Zápis z pracovní schůzky ze dne 4.9.2013

 

Přítomni  :  Nosek Miroslav,Hlavatý  Tomáš,Hak Vlastimil,  Hak Bedřich,
Machačka  Ondřej,  Kožíšek  Tomáš,  Rais  Roman,  Filounek  Zdenek,
Hlaváček Martin
Omluveni : Jirsáková Alena, Pavlus Zdeněk

1. Sezóna na koupališti a v kempu byla velice dobrá. V současné době
ještě  není  zcela spočítán výsledek hospodaření.  Jistě  však v  bude
plusových hodnotách.

2. Prodej části pozemku dle nového geom.plánu p.č 323/7 o výměře 12
m2 za 50 Kč/ m2. 9 pro. Bude projednáno na veřejném zasedání.

3. Starosta  informoval,  že  poprvé  od  roku  1989  byla  provedena
inspektorem  bezpečnosti  práce  kontrola  v  dílnách  města  Miletín.
Bylo zjištěno mnoho nedostatků, které však již byly odstraněny. 

4. Město Miletín musí uzavřít smlouvu o zajištění pracovně lékařských
služeb  pro  zaměstnance  města  Miletín.  Nosek  návrh  na  uzavření
smlouvy s MUDr.Daliborem Stoszkem z Hořic. Všichni pro. 

5. V průběhu září  bude provedena  kompletní  rekonstrukce  silnice  v
ulici Jiřího z Poděbrad a v ulici 10. května. Z tohoto důvodu město
Miletín provedlo výměnu obrubníků v ulici 10. května, kdy tato část
nebyla v rámci  projektu rekonstrukce.  Bude provedeno odstranění
starého potahu a proveden nový potah. V době realizace bude řízena
doprava semafory, takže nedojde k žádné uzavírce silnice.

6. Žádost  o  nájem  pivovarské  zahrádky.  Zůstává  zcela  stejné  jako
minulá zasedání. Bude projednáno na veřejném zasedání.

7. Olšanské  hřbitovy  v  Praze  zahájili  akci  adopci  opuštěných,  nebo
nehrazených  hrobů.  Na  tomto  hřbitově  je   také  hrob   našeho
nejvýznamnějšího  rodáka  K.J.Erbena.  Z  tohoto  důvodu  se  město
Miletín přihlásilo o adopci hrobu. Společně s námi se také přihlásila



o adopci nám neznámá žena rodačka z Miletína. V současné době
probíhá  vyhotovení  rekonstrukce  hrobu  s  tím,  že  město  Miletín
uhradí náklady. Náklady nebudou velké vzhledem k tomu, že hrob je
v dobrém stavu.  Jedná se pouze o očištění  a  náhradu odcizeného
kříže  a  lamp.  Až  bude  známa  výše  nákladů  budou  zastupitelé
informováni.

8. Starosta informoval, že byl hlavnímu městu Praha,Archiv Hlavního
města Prahy zapůjčen bezúplatně exponát návrh pomníku K.J.Erbena
od  Ladislava  Šalouna,  který  byl  umístěn  v  rodném  domku
K.J.Erbena  na  dobu  výstavy  ,,Metamorfózy  politiky.  Pražské
pomníky 19.století“.

9. Záměr  města  prodat  pozemky  p.č.695,  193/1,193/2,a  1284.  Bude
schválen pouze záměr  s tím,  že musí být  ještě  vypracováno nové
geometrické  zaměření.  Vlastní  prodej  bude  schválen  až  budou
vyjasněny požadavky dvou žadatelů. Všichni pro.

10.Správce konkursní podstaty podniku Tiba, a.s nabízí k odprodeji dva
pozemky  p.č. 541/1 o výměře 705 m2 a p.č. 541/2 o výměře 43 m2.
Jedná se o pozemky, které přímo navazují na pozemky města Miletín.
Město má zájem o tyto pozemky, již se o ně stará, avšak vzhledem k
tomu,  že  se  jedná o  pozemky  velice  nezajímavé  a  prakticky  bez
využití,  navrhuje buď  bezúplatný převod nebo za minimální  cenu
například 1,- Kč m2. Všichni pro.

11.Starosta  informoval  o  nevyužívaných  a  zanedbaných  hřištích  na
odbíjenou v areálu  SK Miletín.  Co s nimi?  Navrhl  aby  byly  obě
hřiště  s umělým potahem, kdy jedno by bylo na tenis a druhé na
odbíjenou. S tím by odpadla údržba. Toto však pouze za předpokladu
získání dotace. Všichni pro.

12.Město již dostalo několik podmětů k odstranění přerostlých tújí na
hřbitově. Starosta informoval, že skutečně dochází  k poškozování
hrobů kořeny stromů, dále se majitelé hrobů ani nedostanou ke svým
hrobům.  V  minulosti  již  několikrát  došlo  k  výměně  stromů  na
hřbitově  a  tak  přišel  i  čas  na  přerostlé  túje.  Je  nutné  provést
odstranění tújí a nahradit je jinými vhodnějšímu stromky. Například
javory,  které  jsou  nyní  v  oblibě  a  nedorůstají  do  nadměrných
velikostí a jejich údržba je nenáročná. Jeden javor již vyl vysazen na
rozptylové loučce.  Túje  budou  nabídnuty výrobcům věnců  apod.
Všichni pro.

13.Město  Miletín  oslovilo  pět  firem  k  provedení  izolace  domu  s
pečovatelskou službou č.p 110. Dům je skutečně velice podmáčen a



v přízemí domu jsou stěny vlhké. Ozvala se pouze jedna firma.  Dále
v této souvislosti musí být provedena výměna oken na této budově.
Okna vůbec netěsní,  nebo  nejdou  ani  otevřít.  Bude schváleno  na
veřejném zasedání. 

14.Stížnost paní Kožíškové Lenky – viz níže.     

K této stížnosti starosta uvedl, že není pravda o prohlášení, že se město o
hrob starat nebude. Naopak město se o hrob stará a minulý rok zde byla
provedena úprava hrobu.  Město také dostalo poděkování od paní  Hany
Truncové, která se o hrob starala dříve – viz poděkování.



 Letos dojde ještě k dosypaní drtě. Pravda je ta, že konstatoval, že to bude
provedeno až na to bude čas. Dále také není pravda, že by částka z fondu
Nadace Hlavatého byla převážně určena na úpravu hrobu. Tyto peníze byly
určeny na opravy památek v Miletíně( za tímto účelem také byla nadace
založena)  a  peníze byly  tak  použity  na rekonstrukci rodného domku v
Miletíně.

15. Starosta  informoval,  že  se  již  konečně  podařilo  dostat  do
konečné fáze věc převodu p.p.č 1321/3 a 1321/33 vedené na L.V.802,
které  jsou  v  majetku  Stavebního  bytového  družstva  pro  zřízení
levných bytů.  Toto sdružení již dávno zaniklo a je tak nutné tyto
pozemky vlastnit. V současné době je věc u notáře JUDr.Pilaře.

16. Nový  územní  plán.  Město  Miletín  v  současné  době  provádí
změnu územního plánu. Veřejnost byla oslovena s tím, aby podávala
náměty na změny v územním plánu. Celkem byly přijaty tři podměty.
Město  Miletín  podalo  celkem  šest  podmětů.  Bude  předmětem
schválení a jednání na veřejném zasedání.

17. Ondřej  Machačka  co  bude  se  sokolovnou,  která  je  velice
závažné stavu a zda by bylo možné v případě  neúspěchu získání
dotace  provádět  rekonstrukci  postupně  s  tím,  že  by  se  začalo  od
šaten. Nosek Miroslav : Sokolovna je skutečně ve špatném stavu a je
to poslední budova, kterou vlastní město a je v tak špatném stavu.
Město musí provést rekonstrukci a to i v případě nezískání dotace.
Rozhodně příští jaro. Pokud nic nedopadne, musíme do toho jít i za
předpokladu, že celou akci bude financovat město.

18. Hlavatý  Tomáš  –  Město  Miletín  by  rádo  provedlo  veřejnou
aukci na dodavatele elektřiny a plynu pro své objekty. Zároveň  se
bude moci přihlásit široká veřejnost z Miletína. Výsledkem by měla
být  levnější  dodávka  elektřiny  a  plynu.  Na  věci  se  již  pracuje  a
veřejnost bude informována.



19. Hlavatý Tomáš – Diakonie Broumov nabídlo zdarma přistavení
kontejneru na ošacení. Bude projednáno s ČČK Miletín.

20. Hak Bedřich. Navrhl, aby popelnice od školy byly vždy před
svozem vyvezeny před bránu školy a to z důvodu poškozování cesty
nákladním  vozidlem  svozové  firmy.  Bude  projednáno  s paní
ředitelkou školy a s nájemcem bytu.

21. Hak Bedřich. Bylo by dobré prolézačku ( dutý kmen stromu) u
sochy  p.Marie  na  popravišti,  která  je  součástí  naučné  stezky,
zabezpečit  proti  posouvání.  Dále  dochází  k  erozi  povrchu  cesty
naučné  stezky  pod  koněm.  Bylo  by  dobré  provést  odvod  vody.
Upozornil  na  nezajištěná dvířka u  el.skříně  na  náměstí.   Starosta
bude provedena náprava.   

22. Veřejné zasedání se koná příští středu dne 11.9.2013 od 18.00
hodin v besedním sále Spolkového domu.

                                                 Zapsal :
                                           Nosek Miroslav


